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PROTOKÓŁ NR XI/24 

z X sesji Rady Gminy Wojciechów, która odbyła się 29 listopada 2024 roku 

w Gminnym Ośrodku Kultury w Wojciechowie  

i trwała od godz. 10.00 do godz. 12.46  

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych: 

1. Miłosz Adamczyk, 

2. Beata Bartoszcze, 

3. Sławomir Chudzik, 

4. Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, 

5. Tomasz Kowalski, 

6. Tomasz Marek Madej, 

7. Dariusz Malik, 

8. Grzegorz Matyjasik, 

9. Marcin Mirosław, 

10. Michał Piotr Podstawka, 

11. Marek Leszek Rejmak, 

12. Daniel Walkiewicz, 

13. Anna Zabiegła. 

 

Radni nieobecni: 

1. Bogusława Anna Grzelak, 

2. Jarosław Paweł Zubrzycki. 

 

Spoza Rady w obradach uczestniczyli: Artur Markowski – Wójt Gminy, Bożena Pajduszewska – 

Zastępca Wójta Gminy, Łukasz Czarnomski – Sekretarz Gminy, Mirosława Walat- Maciejka – 

Skarbnik, obsługa prawna UG, Ewa Adamiec – Przewodnicząca Gminnej Komisji 

Przeciwdziałania Alkoholizmowi i Narkomanii, Konrad Banach – radny Powiatu Lubelskiego, 

Zofia Sieoko – radna Powiatu Lubelskiego.  

 

Ad. pkt. 1. Otwarcie obrad. 

Otwarcia obrad XI sesji Rady Gminy Wojciechów IX kadencji dokonał Przewodniczący 

Rady Gminy Wojciechów – Sławomir Chudzik. Przywitał uczestniczących w obradach radnych, 

sołtysów oraz wszystkich gości. 

Następnie na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że 

z ustawowego składu 15 radnych obecnych jest 13 radnych, co stanowi quorum wymagane do 

podejmowania prawomocnych uchwał. (Listy obecności stanowią załączniki do protokołu.) 

 

Ad. pkt. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad wszyscy radni otrzymali w zaproszeniach na sesję, był 

on również udostępniony na Portalu Mieszkaoca pod adresem wojciechow.esesja.pl. 

(Proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu)   
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Wniosków, co do zmian porządku obrad nie wniesiono, zatem Przewodniczący Rady Sławomir 

Chudzik poddał pod głosowanie zaproponowany porządek obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Dariusz Kazimierz 

Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, 

Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła. 

NIEOBECNI (2) Bogusława Anna Grzelak , Jarosław Paweł Zubrzycki. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła następujący 

porządek obrad XI sesji Rady Gminy Wojciechów: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy Wojciechów. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy Wojciechów z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Wojciechów oraz Przewodniczących komisji 

z działalności w okresie między sesjami. 

6. Informacja Wójta Gminy Wojciechów o oświadczeniach majątkowych złożonych przez 

pracowników urzędu i kierowników jednostek organizacyjnych. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Wojciechów o oświadczeniach majątkowych 

złożonych przez radnych Rady Gminy Wojciechów.  

8. Informacja na temat stanu dróg powiatowych na terenie gminy Wojciechów oraz 

planowanych na 2025 rok pracach remontowych i modernizacyjnych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. (Druk nr 45.1/2024) 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 2024. (Druk nr 46.1/2024)  

11. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do 

obliczenia podatku rolnego na rok 2025. (Druk nr 47/2024) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna przyjmowanej do 

obliczenia podatku leśnego. (Druk nr 48/2024) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

obowiązujących na terenie Gminy Wojciechów na 2025 rok. (Druk 49/2024) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 

transportowych na rok 2025. (Druk nr 50/2024) 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Wojciechów z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na 2025 rok”. (Druk nr 51/2024) 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

z dotychczasowym najemcą. (Druk nr 52/2024)  

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

2024 rok. (Druk nr 53/2024) 
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18. Interpelacje i zapytania radnych. 

19. Wolne wnioski i informacje. 

20. Zakooczenie obrad. 

 

Ad pkt 3. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy Wojciechów. 

 Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad przyjęciem protokołu 

z X sesji. Każdy z radnych otrzymał protokół do zapoznania się z jego treścią, ponadto protokół 

był udostępniony na Portalu Mieszkaoca pod adresem wojciechow.esesja.pl oraz na 

stanowisku ds. obsługi Rady Gminy w Urzędzie Gminy Wojciechów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Dariusz Kazimierz 

Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Marcin Mirosław, 

Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna Zabiegła.  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Grzegorz Matyjasik 

NIEOBECNI (2) Bogusława Anna Grzelak, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

 

Ad pkt 4. Sprawozdanie Wójta Gminy Wojciechów z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Informację przedstawił Wójt Gminy Artur Markowski. Na wstępie poinformował 

o zarządzeniach, które były wydane w okresie od 25 października do 28 listopada 2024 roku. 

(Lista zarządzeo stanowi załącznik do protokołu) 

 Następnie Wójt przedstawił informację na temat wydarzeo i spotkao, w których 

uczestniczył. 

Radni nie zgłosili pytao, zatem Przewodniczący Rady Gminy na tym zakooczył ten 

punkt obrad. 

 

Ad. pkt 5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Wojciechów oraz Przewodniczących 

komisji z działalności w okresie między sesjami. 

 W pierwszej części tego punktu informację przedstawił Przewodniczący Rady Gminy 

Wojciechów Sławomir Chudzik. Uczestniczył m.in. w obchodach Święta Niepodległości oraz 

posiedzeniu Komisji Budżetowej. 

 Następnie, informację przedstawili Przewodniczący poszczególnych komisji. 

W okresie między sesjami odbyły się w sumie trzy posiedzenia komisji: 

12 listopada – posiedzenie Komisji Prawa, Porządku Publicznego, Rolnictwa, Środowiska 

i Gospodarki Wodnej. Radni dyskutowali nad ustaleniem stawek podatków na 2025 rok. 

15 listopada – posiedzenie Komisji Infrastruktury, Inwestycji i Rozwoju Społeczno-

Gospodarczego. Tematem posiedzenia były podatki na 2025 rok. Informacja dotycząca 

realizacji inwestycji, przebiegu koszenia terenów gminnych oraz stan przygotowania do 

sezonu zimowego. W sprawach bieżących radni rozmawiali na temat przeznaczenia budynku 

w Szczuczkach. 

- W tej części obrad głos zabrała Bożena Pajduszewska – Zastępca Wójta Gminy. 

Poinformowała o planach przygotowania wstępnego, szacunkowego kosztorysu budynku 
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w związku z pomysłem zaadoptowania budynku pod mieszkalnictwo socjalne oraz propozycją 

wydzierżawienia budynku jednostce wojskowej pod bazę noclegową. 

27 listopada – Komisja Budżetowa. Tematem posiedzenia były sprawy bieżące dotyczące 

budżetu gminy. Radni dyskutowali nad projektami uchwał oraz propozycjami stawek 

podatków na 2025 rok. 

Po wyczerpaniu głosów w dyskusji Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego 

punktu porządku obrad. 

 

Ad. pkt 6. Informacja Wójta Gminy Wojciechów o oświadczeniach majątkowych złożonych 

przez pracowników urzędu i kierowników jednostek organizacyjnych. 

 Informację przedstawił Wójt Gminy Wojciechów – Artur Markowski. (Informacja 

stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. pkt 7. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Wojciechów o oświadczeniach 

majątkowych złożonych przez radnych Rady Gminy Wojciechów.  

Informację przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Wojciechów – Sławomir Chudzik. 

(Informacja stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. pkt. 8. Informacja na temat stanu dróg powiatowych na terenie gminy Wojciechów oraz 

planowanych na 2025 rok pracach remontowych i modernizacyjnych. 

 W tym punkcie porządku obrad w dyskusji uczestniczyli przedstawiciele Powiatu – 

Zofia Sieoko radna Powiatu Lubelskiego oraz Konrad Banach członek Zarządu Powiatu 

Lubelskiego. 

 Informację o stanie dróg przedstawił radny Powiatu Konrad Banach. Stan dróg 

powiatowych znajdujących się na terenie gminy Wojciechów został przez Zarząd Dróg 

Powiatowych sklasyfikowany jako dobry lub bardzo dobry. Ubytki będą wyrównywane na 

wiosnę, natomiast pozostałe remonty będą wykonywane na bieżąco. Na 2025 rok 

przewidziana jest realizacja dwóch inwestycji, tj. budowa chodnika w m. Sporniak oraz 

budowa ścieżki rowerowej w m. Szczuczki w ramach LOM. 

 Głos zabrał Wójt. Odniósł się do tematu dotyczącego planowanych inwestycji. 

Podziękował za prace, które już zostały wykonane, w tym: koszenie poboczy, pogłębianie 

rowów oraz pozostałe roboty. Wójt zwrócił się z prośbą o możliwośd naprawy nawierzchni 

drogi powiatowej oraz chodnika w m. Wojciechów-Kolonia Piąta na odcinku od skrzyżowania 

z drogą wojewódzką w kierunku Nowego Gaju. Zwrócenie także uwagi na usuwanie śliskości 

na drodze powiatowej w kierunku Poniatowej. 

K. Banach poinformował, że budżet na przyszły rok jest już zamknięty. Bardzo dużą 

częśd środków pochłoną dwie inwestycje drogowe w Osmolicach i Bychawie. Przychylając się 

do prośby Wójta w sprawie chodnika oznajmił, że remont jest jak najbardziej możliwy 

z pomocą własnych sił i środków. Natomiast zimowe utrzymanie będzie realizowane w sposób 

na jaki pozwalają środki finansowe. 

 Również Przewodniczący Rady zwrócił uwagę na bardzo zły stan chodnika, o którym 

wspomniał Wójt. Dodał, że liczy na wszelką pomoc ze strony radnych, którzy reprezentują 

nasz okręg. 
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 Następnie głos zabrała B. Pajduszewska – Zastępca Wójta Gminy. Podziękowała za 

dotychczasowe interwencje dotyczące bieżącego utrzymania. Następnie zapytała o firmę, 

która w tym sezonie będzie wykonywała zimowe utrzymanie. Poprosiła o zwrócenie uwagi na 

jakośd wykonywanych usług, szczególnie na usuwanie śliskości w takich miejscowościach jak 

Łubki i Szczuczki. 

 K. Banach odpowiedział, że informację prześle Wójtowi. Postara się aby zarówno 

zimowe jak i bieżące utrzymanie dróg wykonane były starannie. 

 Zastępca Wójta B. Pajduszewska, informując o planach przebudowy skrzyżowania 

w m Wojciechów zwróciła się z prośbą o wsparcie w postaci dofinansowania 50% wkładu 

Gminy. 

 K. Banach wyjaśnił, że Powiat nie współfinansuje inwestycji, które nie są finansowane 

ze źródeł zewnętrznych. 

 Zdaniem Wójta, środki z Zarządu Województwa można by było potraktowad jako 

środki zewnętrzne. Podkreślił, że jest to bardzo ważna inwestycja. Dokumentacja na 

pozwolenie na budowę już została złożona do Urzędu Wojewódzkiego.. 

  K. Banach stanowczo oświadczył, że na dzieo dzisiejszy nie deklaruje partycypacji 

w kosztach ponieważ budżet Powiatu na przyszły rok jest już ustalony.  

 Radny Tomasz Kowalski zwrócił się z prośbą, aby w przyszłości pomyśled o poszerzeniu 

drogi powiatowej w kierunku Nałęczowa, na odcinku przez las. 

 Radny Tomasz Madej podziękował za uwzględnienie w przyszłorocznym budżecie 

Powiatu budowy chodnika w Sporniaku oraz podjęcie działao w sprawie rowów. Dodał, że 

mieszkaocy będą jeszcze apelowad o montaż przepustów pod jezdnią. 

 K. Banach również wyraził swoje zadowolenie z faktu budowy chodnika w Sporniaku. 

Odnosząc się do prośby radnego T. Kowalskiego poinformował, że inwestycja może znajdzie 

się w budżecie po 2025 roku. Najbardziej problematycznym i kosztownym będzie wykup 

gruntów. Jego zdaniem dobrze byłoby wspólnie z wójtami ułożyd harmonogram inwestycji 

tak, by w każdej gminie zostało coś zrealizowane. Dodał, że jest zwolennikiem mniejszych 

inwestycji, których można wykonad więcej i w każdej gminie. 

 Wójt zapytał o etap realizacji przebudowy drogi powiatowej Bełżyce-Niedrzwica Duża? 

 K. Banach wyjaśnił, że już w grudniu wykonawca wejdzie na plac budowy. 

 Głos ponownie zabrała Zastępca Wójta Bożena Pajduszewska. Zapytała 

o przewidywany termin rozpoczęcia budowy ścieżki w Szczuczkach?  

 W odpowiedzi K. Banach poinformował, że inwestycja rozpocznie się dopiero po 

złożeniu kompletu dokumentów do Urzędu Marszałkowskiego, pozytywnym rozpatrzeniu 

wniosku i udzieleniu dofinansowania przez Zarząd Województwa. Jego zdaniem na pewno nie 

nastąpi to w 2025 roku.  

 Zabierając głos, Wójt podkreślił, że współpraca jest bardzo ważna i wszyscy doskonale 

wiedzą, że możliwośd realizacji zadao zależna jest od środków finansowych. 

 Głos zabrała zaproszona na obrady radna Powiatu Lubelskiego Zofia Sieoko. 

Podziękowała za oddane w wyborach głosy. Dodała, że Gmina może liczyd na poparcie ze 

strony radnych wybranych w tym okręgu. 

 Przewodniczący podziękował gościom za przybycie następnie ogłosił kilkuminutową 

przerwę w obradach. 
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Ad. pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. (Druk 
45.1/2024) 
 Uzasadnienie podjęcia w/w uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy – 
Mirosława Walat-Maciejka. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Kowalski poinformował, że na ostatnim 
posiedzeniu Komisji, które odbyło się w dniu 27 listopada radni pozytywnie zaopiniowali 
przedstawiony projekt uchwały. 

 
Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 
poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej - druk nr 45.1/2024. 
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Dariusz Kazimierz 

Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, 

Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła. 

NIEOBECNI (2) Bogusława Anna Grzelak, Jarosław Paweł Zubrzycki.  
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 
Nr XI/45/24 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 
 
Ad. pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 2024. (Druk nr 46.1 

/2024) 

Zmiany budżetowe przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy – Mirosława 

Walat-Maciejka. Dotyczą one m.in.: 

Dochody 

1) Zwiększenie o kwotę  118.142,50 zł. 

2) Zmniejszenie o kwotę 109.725,00 zł. 

Wydatki 

1) Zwiększenie o kwotę 287.417,50 zł. 

2) Zmniejszenie o kwotę 279.000,00 zł.  

Skarbnik omówiła także zmiany pozostałych załączników do uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Kowalski poinformował, że na 

posiedzeniu, które odbyło się w dniu 27 listopada Komisja rozpatrzyła projekt uchwały 

w sprawie zmian budżetu Gminy na 2024 rok i zaopiniowała go pozytywnie.  

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 

2024 - druk nr 46.1/2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Dariusz Kazimierz 

Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, 
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Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła. 

NIEOBECNI (2) Bogusława Anna Grzelak, Jarosław Paweł Zubrzycki.  
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XI/46/24 w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 2024 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do 

obliczenia podatku rolnego na rok 2025. (Druk nr 47/2024) 

 Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawił i omówił Wójt Gminy - Artur Markowski. 

Poinformował, że Komisje szczegółowo analizowały zaproponowane stawki poszczególnych 

podatków. W przypadku podatku rolnego proponuje się obniżenie stawki maksymalnej 

zaproponowanej przez Prezesa GUS z kwoty 86,34 do kwoty 70,00 zł.   

Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Kowalski poinformował, że na 

posiedzeniu, które odbyło się w dniu 27 listopada Komisja rozpatrzyła projekt uchwały 

w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 

rok 2025 i zaopiniowała go pozytywnie, również proponuje obniżenie stawki do 70,00 zł za dt.  

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu 

żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na rok 2025 - druk nr 47/2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Dariusz Kazimierz 

Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, 

Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Daniel Walkiewicz, Anna Zabiegła. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Leszek Marek Rejmak 

NIEOBECNI (2) Bogusława Anna Grzelak, Jarosław Paweł Zubrzycki.  
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy wymaganą większością głosów podjęła 

uchwałę Nr XI/47/24 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do 

obliczenia podatku rolnego na rok 2025. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna przyjmowanej 

do obliczenia podatku leśnego. (Druk nr 48/2024) 

Wójt Gminy Wojciechów proponuje w przypadku podatku leśnego na rok 2025 nie 

korzystad z możliwości obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna, ustalonej Komunikatem 

Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z 18 października 2024 roku w sprawie średniej 

ceny sprzedaży drewna, obliczonej według średniej ceny drewna uzyskanej przez 

nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2024 roku (M. P. z 2024r. poz. 892), a więc przyjąd do 

obliczania podatku leśnego na 2025 rok na obszarze Gminy Wojciechów kwotę 277,35 zł za 

1m3. Jeżeli ta propozycja zostanie zaakceptowana przez Radę Gminy, uchwały o obniżeniu nie 

podejmuje się, a do wymiaru podatku leśnego na 2025 rok przyjmuje się cenę drewna 

ustaloną w/w Komunikatem Prezesa GUS.  
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Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Kowalski poinformował, że na 

posiedzeniu, które odbyło się w dniu 27 listopada Komisja dyskutowała na temat ustalenia 

kwoty podatku leśnego na 2025 rok. Radni zaakceptowali propozycję Wójta by do ustalenia 

wymiaru podatku leśnego na 2025 rok przyjąd cenę drewna ustaloną Komunikatem Prezesa 

GUS z 18 października 2024 roku.  

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

obowiązujących na terenie Gminy Wojciechów na 2025 rok. (Druk 49/2024) 

 Uzasadnienie podjęcia w/w uchwały przedstawił Wójt Gminy – Artur Markowski. Po 

posiedzeniach Komisji wspólnie zaproponowano regulację polegającą na podwyższeniu 

stawek w stosunku do ubiegłego roku o 6%. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Kowalski poinformował, że na 

posiedzeniu, które odbyło się w dniu 27 listopada Komisja rozpatrzyła projekt uchwały 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie 

Gminy Wojciechów na 2025 rok i zaopiniowała go pozytywnie.  

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie Gminy Wojciechów na 2025 rok - druk 

nr 49/2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Dariusz Kazimierz 

Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, 

Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła. 

NIEOBECNI (2) Bogusława Anna Grzelak, Jarosław Paweł Zubrzycki.  
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XI/48/24 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

obowiązujących na terenie Gminy Wojciechów na 2025 rok. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 

transportowych na rok 2025. (Druk nr 50/2024) 

Uzasadnienie podjęcia w/w uchwały przedstawił Wójt Gminy – Artur Markowski. Po 

posiedzeniach Komisji wspólnie zaproponowano regulację polegającą na obniżeniu stawki 

maksymalnej zaproponowanej przez Prezesa GUS, przy jednoczesnym podwyższeniu 

w stosunku do ubiegłego roku o 6%. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Kowalski poinformował, że na 

posiedzeniu, które odbyło się w dniu 27 listopada Komisja rozpatrzyła projekt uchwały 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie 

Gminy Wojciechów na 2025 rok i zaopiniowała go pozytywnie.  
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Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 

rocznych stawek podatku od środków transportowych na rok 2025 - druk nr 50/2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Dariusz Kazimierz 

Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, 

Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła. 

NIEOBECNI (2) Bogusława Anna Grzelak, Jarosław Paweł Zubrzycki.  
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XI/49/24 w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 

transportowych na rok 2025. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Wojciechów z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na 2025 rok”. (Druk nr 51/2024) 

 Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawiła Anna Jamróz – pracownik Urzędu Gminy 

Wojciechów. Szczegółowo omówiła projekt w/w uchwały. 

 Głos zabrał Wójt. Odnosząc się do tematu przedstawił informację dotyczącą wydarzeo, 

które były organizowane w ramach Programu. 

 Przewodniczący Rady zaproponował nawiązanie na zasadzie partnerstwa, współpracy 

z inną podobną gminą za granicą i wymianę kulturalną. 

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Rocznego 

Programu Współpracy Gminy Wojciechów z organizacjami pozarządowymi i podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na 

2025 rok - druk nr 51/2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Dariusz Kazimierz 

Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, 

Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła. 

NIEOBECNI (2) Bogusława Anna Grzelak, Jarosław Paweł Zubrzycki.  
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XI/50/24 w sprawie uchwalenia „Rocznego Programu Współpracy Gminy Wojciechów 

z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na 2025 rok. 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

z dotychczasowym najemcą. (Druk nr 52/2024) 

 Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawił Wójt Gminy – Artur Markowski. Zwrócił się 

do radnych z prośbą o pochylenie się nad regulacją stawek za najem ponieważ obowiązujące 

są bardzo niskie i nie zmieniane przez wiele lat. 

 Zastępca Wójta B. Pajduszewska poinformowała, że wszystkie nieruchomości mają byd 

zinwentaryzowane i sporządzony wykaz. Jej zdaniem konieczne jest wprowadzenie realnych 

stawek za najem lokali i dzierżawę nieruchomości, gdyż obecnie obowiązujące są ze szkodą 

finansową dla gminy. W najbliższym czasie będzie przygotowany projekt uchwały z nowymi 

propozycjami. 

 Zdaniem radnego Tomasza Kowalskiego jest to dobra propozycja. Stawki należałoby 

rozróżnid i ustalid inne kwoty przy najmach i dzierżawach do celów komercyjnych a inne dla 

najmów do celów socjalnych i bytowych. Radny zapytał o długośd trwania umowy oraz obecną 

stawkę najmu? Dopytał o kwestie remontowe, kto ponosi koszty? 

 Zastępca Wójta B. Pajduszewska wyjaśniła, że wszelkie koszty nawet, tych 

najdrobniejszych prac ponosi gmina, co generuje straty, gdyż środki z najmu nie są 

wystarczające na ich pokrycie. Między innymi to, przemawia za podwyżką tych stawek. 

 Przewodniczący Rady poparł inicjatywę podwyżek. 

 Radna Anna Zabiegła, zapytała, czy stawki najmu są jednakowe dla każdego lokatora. 

 Wójt wyjaśnił, że za 1m 2przyjęta jest jednakowa stawka.  

 W imieniu Komisji Infrastruktury, Inwestycji i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego 

radny Dariusz Kołodziejczyk pozytywnie zaopiniował przedłożony projekt uchwały. Podobnie 

jak przedmówcy, wyraził opinię, że konieczne jest urealnienie stawek najmu i dzierżaw. 

  

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą - druk nr 52/2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Dariusz Kazimierz 

Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, 

Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła. 

NIEOBECNI (2) Bogusława Anna Grzelak, Jarosław Paweł Zubrzycki.  
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XI/51/24 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

z dotychczasowym najemcą. 

 

Ad. pkt 17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2024 rok. (Druk nr 53/2024) 
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 Uzasadnienie podjęcia w/w uchwały przedstawiła Ewa Adamiec – Przewodnicząca 

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii. Omówiła wszystkie 

zmiany wprowadzone do Preliminarza wydatków.  

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok - druk nr 53/2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Dariusz Kazimierz 

Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, 

Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła. 

NIEOBECNI (2) Bogusława Anna Grzelak, Jarosław Paweł Zubrzycki.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XI/52/24 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok. 

 

Ad. pkt 18. Interpelacje i zapytania radnych. 

 Przewodniczący Rady Sławomir Chudzik zapytał o termin rozpoczęcia prac związanych 

z budową chodnika w kierunku szkoły w Palikijach? 

 Zastępca Wójta B. Pajduszewska odpowiedziała, że prace rozpoczną się w najbliższy 

poniedziałek. 

 Wójt potwierdził. Wspomniał, że prace będzie wykonywała firma, która już realizowała 

podobne prace na terenie gminy. Odnosząc się do pytania radnego T. Kowalskiego zadanego 

na poprzedniej sesji przedstawił koszt przygotowania Ogólnego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego. Poinformował, że wpłynęło 5 ofert. Najniższa na kwotę 172.000 zł, najwyższa 

246.000 zł. Gmina na ten cel ma w budżecie zarezerwowane środki w wysokości 290.000 zł. 

Wójt dodał, że na każdym etapie procedury związanej z Planem mieszkaocy będą 

informowani, tak by mieli możliwośd wniesienia ewentualnych uwag.  

 Radny T. Kowalski zwrócił się z prośbą aby mieszkaocy byli informowani o każdym 

etapie związanym z przyjęciem Planu tak aby każdy mógł się z Planem zapoznad i do niego 

odnieśd, szczególnie etap konsultacji społecznych. 

 Następnie głos zabrała radna Anna Zabiegła, która zadała dwa pytania. Pierwsze 

odnośnie oczyszczalni w Palikijach, czy jest już jakaś decyzja Wód Polskich? Drugie dotyczące 

usuwania azbestu, czy rozpoczęła się realizacja Programu? 

 Głos zabrał Wójt. Odnośnie pytania dotyczącego azbestu poinformował, że Program 

związany z odbiorem i utylizacją nie jest realizowany ponieważ brakuje środków. Niemniej 

jednak przedstawiciele WFOŚ zapewniają, że działania w kierunku pozyskania funduszy będą 

wzmożone. W sprawie oczyszczalni Wójt wyjaśnił, że jest to bardzo skomplikowana kwestia. 

Na dzieo dzisiejszy ścieki gromadzone są w przepompowni i wywożone na koszt gminy. Częśd 
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mieszkaoców nie poczuwa się do obowiązku płacenia za wywóz nieczystości w związku z czym 

sprawa została skierowana na drogę prawną. Wójt poinformował, że z uwagi na obciążenie 

przepompowni hipoteką gmina zrezygnowała z pomysłu jej wykupu. Pojawił się pomysł 

budowy nowej. Orientacyjny koszt to 450.000 zł. Kwestią problematyczną jest tu lokalizacja i 

koniecznośd nabycia gruntów oraz odprowadzanie ścieków. Niemniej jednak sprawa cały czas 

jest w toku. 

 Radny Tomasz Madej zapytał o rozbudowę sieci światłowodowej? 

 Wójt odpowiedział, że na razie nie ma żadnych informacji ale jak tylko coś się pojawi 

gmina jest jak najbardziej zainteresowana tym tematem. 

 Głos zabrał Rady Daniel Walkiewicz. Zadał pytanie dotyczące zatrudnienia w Urzędzie 

gminy, czy w ciągu ostatniego miesiąca powstały nowe etaty oraz pytanie dotyczące 

planowanego terminu uruchomienia oświetlenia wzdłuż drogi wojewódzkiej na odcinku od 

Wojciechowa w kierunku Ignacowa? 

 Odpowiadając na pytanie dotyczące zatrudnienia Wójt poinformował, że zwiększyła się 

liczba pracowników gospodarczych oraz zatrudniono jedną osobę w Referacie Finansowym. 

W kwestii oświetlenia, wyjaśnił, że wszystkie prace zostały już zakooczone, roboty odebrane. 

Pozostaje jedynie kwestia podpisania umów z firmą, która będzie dostarczała prąd.  

 Innych pytao nie zgłoszono, w związku z czym Przewodniczący przeszedł do kolejnego 

punktu w porządku obrad. 

 

Ad. pkt 19 . Wolne wnioski i informacje. 

 Przewodniczący Rady Sławomir Chudzik poinformował o szkoleniu dla rolników 

organizowanym przez KRUS. Zapytał o propozycję terminu grudniowej sesji oraz terminu sesji 

budżetowej. 

 Skarbnik wyjaśniła, że budżet powinien byd przyjęty do kooca roku budżetowego ale 

nie później niż do kooca stycznia. Decyzja o terminie sesji budżetowej, czy odbędzie się w 

grudniu czy w styczniu należy do Rady. 

 Radny T. Kowalski zaproponował przedyskutowanie tego tematu po zakooczeniu 

obrad. 

 Zdaniem Wójta projekt budżetu na przyszły rok zawiera o wiele mniej inwestycji niż 

w roku bieżącym dlatego można byłoby spokojnie podejśd do uchwalenia budżetu jeszcze 

w grudniu. Najważniejsze inwestycje to: budowa Ronda, stacji uzdatniania wody oraz budynku 

GOK i OPS . 

 W imieniu Klubu KS Strażak Radny Michał Podstawka zaprosił na Mikołajkowy Turniej 

Piłki Siatkowej, który odbędzie się w dniu 30 listopada 2024r. 

 Głos w tym punkcie porządku obrad zabrała Zastępca Wójta Bożena Pajduszewska. 

Przedstawiła kilka informacji dotyczących bieżących spraw oraz realizowanych inwestycji. 

W sprawie remontu budynku szkoły w Łubkach wyjaśniła, że zadanie jest nieprzerwanie 

realizowane. Na obecną chwilę już wymienione jest pokrycie dachowe, wykonane ocieplenie 

budynku i nie ma zagrożenia dla bezpiecznego funkcjonowania szkoły. Inwestycja nie jest 

zagrożona. Pozostał ostatni etap związany z elewacją, który zostanie wykonany przy 

sprzyjających warunkach atmosferycznych. Kolejna kwestia o której poinformowała, to o 

wstrzymaniu realizacji programu Czyste Powietrze, w związki z czym Urząd na razie nie będzie 
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przyjmował wniosków. Zastępca Wójta B. Pajduszewska odniosła się również do tematu 

realizacji przebudowy skrzyżowania w m. Wojciechów i budowy Ronda. Wartośd 

kosztorysowa została zaktualizowana i obecnie wynosi 2.100.000 zł, z czego 50% musi 

zabezpieczyd Gmina. Ze względu na bardzo duże znaczenie dla poprawy bezpieczeostwa ruchu 

drogowego  środki w budżecie gminy muszą byd zapewnione i inwestycja musi byd 

zrealizowana. 

 Wójt uzupełnił informacje dotyczące realizacji remontu szkoły w Łubkach. Zwrócił się 

również z prośbą do rolników o sprzątanie z dróg asfaltowych błota naniesionego przez 

pojazdy rolnicze. 

 Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że również kierowcy, którzy oczekują na odbiór 

buraków także zaśmiecają gminę, pozostawiając po sobie śmieci przy poboczach. Prośba aby 

rolnicy zwracali również i na to uwagę. 

 Następnie głos zabrała sołtys wsi Wojciechów-Kolonia Piąta Ewa Masiak-Sokołowska, 

która zwróciła się do Wójta z pytaniem, czy w Gminie będzie jeszcze realizowany program 

związany z montażem paneli fotowoltaicznych? 

 Wójt odpowiedział, że jeśli się taka możliwośd pojawi, gmina będzie chciała 

z programu skorzystad. Będzie to także zależało od liczby chętnych mieszkaoców.  

 Radny Tomasz Kowalski przypomniał, że minął już pięcioletni okres od montażu 

instalacji solarnych i czy w związku z tym mieszkaocy otrzymają z Urzędu jakieś dokumenty 

stwierdzające ich własnośd? 

 Wójt zapewnił, że każdy z mieszkaoców takie dokumenty otrzyma poza tym 

przeprowadzony będzie jeszcze przegląd gwarancyjny. 

 Przewodniczący Rady Sławomir Chudzik zaproponował zorganizowanie sesji 

budżetowej w dniu 30 grudnia. 

 Wójt zwrócił się po Przewodniczących Komisje o przeprocedowanie projektu budżetu 

w terminie do dwóch tygodni przed sesją budżetową. 

 Głos zabrała radna Beata Bartoszcze. W kontekście ostatnich wydarzeo zwróciła uwagę 

na bardzo wysoki poziom organizacji i przygotowania przez szkołę w Łubkach i lokalną 

społecznośd uroczystości związanych z obchodami Święta Niepodległości. Radna zachęciła do 

bardziej licznego uczestnictwa radnych w podobnych imprezach. 

 Pozostając w temacie Zastępca Wójta B. Pajduszewska podziękowała za zaproszenie, 

jednocześnie podkreślając wysoki poziom przygotowania, integracji i zaangażowania. Wyraziła 

słowa szacunku dla Dyrektor szkoły w Łubkach za tak dobrą organizację. 

 Radny Dariusz Kołodziejczyk podziękował wszystkim, którzy włączyli się 

w przygotowanie tej imprezy oraz osobom, które tak licznie uczestniczyły w tym wydarzeniu 

za skorzystanie z zaproszeo. 

 Do podziękowao przyłączył się również Wójt. 

 Na tym dyskusję zakooczono, wobec czego Przewodniczący Rady przeszedł do 

ostatniego punktu porządku obrad. 

  

Ad. pkt. 20. Zakooczenie obrad  

Zakooczenia obrad XI sesji Rady Gminy Wojciechów IX kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady – Sławomir Chudzik słowami: „Zamykam obrady”. 
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